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De gemeente Zwolle werkt aan duurzaamheidsdoelstellingen en aan een energietransitie die Zwolle 

uiteindelijk klimaatneutraal moet maken. 

 

Gelukkig is Zwolle op het terrein van duurzaamheid en de energietransitie een initiatiefrijke stad. 

 

Bij de ingekomen stukken van vanavond zit de informatienota “Duurzame energievoorziening” 

(5.A.10). Onder het kopje “vervolg” wordt wel het stadsgesprek genoemd, maar niet een debat met de 

raad. Een debat met de raad is wel al vastgelegd in de aangenomen motie “Duurzame energie: 

besluitvorming met stad en raad” van december 2016. 

 

De verkenning windmolens Voorst heeft ten opzichte van de planning die het college in september in 

een informatienota met de raad deelde, vertraging opgelopen. Destijds was de verwachting dat deze er 

uiterlijk eind 2016 zou zijn, wij hebben begrepen dat deze nu pas eind maart door het college wordt 

besproken. Besluitvorming over het initiatief is voorzien in mei of juni begrepen wij. 

Een oordeel over dit dossier, inclusief proces, zullen wij ons als raad nog vellen. Voor dit moment heeft 

mijn fractie zorgen over onduidelijkheid die wij ervaren in de beide besluitvormingstrajecten, vooral 

ook waar zij elkaar eventueel beïnvloeden. En als wij het al niet snappen, begrijpt de stad het dan wel? 

 

Wij hebben daarom het volgende verzoek aan het college: 

 

 Wil het college op zo kort mogelijke termijn de raad én de stad zo exact mogelijk informeren 

over de wijze waarop de besluitvorming over de duurzame energiemix en het  initiatief 

windmolens Voorst gaat plaatsvinden? 

 Wil het college bij de verschillende bespreek- en besluitvormingsmomenten ook aangeven 

welke stukken daar dan zullen voorliggen? 
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